
Le français suit l’anglais

Historic NABU Network Demonstration Event
Saturday November 21, 2009. 
2:00 p.m. to 4:00 p.m.
Canada Science and Technology Museum Auditorium

Visit the Canada Science and Technology Museum for an afternoon symposium accompanied by 
a display of historic NABU equipment, trade literature, and demonstrations. Museum admission 
applies. 

2:00 Keynote Address: John Kelly, Founder of NABU Network.

2:30 “NABU Network at the York University Computer Museum”
Zbigniew Stachniak, Department of Computer Science and Engineering, York University 

3:00 Demonstration of the NABU Network and audience discussion. 
Zbigniew Stachniak and William Kindree, ByteWorks Inc.

Following the demonstrations, Zbigniew Stachniak and Scott Campbell will launch their 
new book Computing in Canada: Bridging a Digital Future.

Démonstration de l'historique réseau NABU
Le samedi 21 novembre 2009 
De 14 h à 16 h
Auditorium du Musée des sciences et de la technologie du Canada

Assistez à des conférences et à des démonstrations au Musée des sciences et de la technologie du 
Canada et jetez un œil sur du matériel original NABU et de la documentation commerciale 
historique. Accès compris dans le droit d'entrée du Musée. En anglais seulement. 

14 h Discours d’ouverture : John Kelly, fondateur du réseau NABU 

14 h 30 « NABU Network at the York University Computer Museum »
Zbigniew Stachniak, Department of Computer Science and Engineering, York 
University 

15 h Démonstration du réseau NABU et discussion avec le public 
Zbigniew Stachniak et William Kindree, ByteWorks Inc.

À la suite de la demonstration, Zbigniew Stachniak et Scott Campbell lanceront leur 
nouveau livre « Computing in Canada: Bridging a Digital Future ».


